
 

 

Str. 1 

 

 

Zápis z jednání Finančního výboru 

č.10/2025 

 

Místo: Hospůdka U 2 Dubů 

 

Datum: 4.2.2025 

 

Přítomní členové FV:   

 
                    Ing. Jiří Austerlitz 

                    PhDr. Gabriela Brůhová, Ph.D 

                    Ing. Irena Folwarczná  

                    RNDr. Martin Melín 

   

Omluven:   Ing. Jaroslav Šimek   

 
                              

 

Čas:  18:10 

Program schůze 
 

1. Schválení programu schůze 

2. Určení ověřovatele zápisu 

3. Zpráva ze schůze FV č.9 ze dne 14.1.2025 

4. Souhrnná kontrola objednávek a faktur akce 700 let 

Křeslic 

5. Kontrola objednávek a faktur pracovníka údržby  

6. Různé, datum příští schůze 

 

ad. 1. Schválení programu schůze  

Členové FV obdrželi podklady k plánované kontrole v měsíci 

lednu a dále proběhla schůze FV dne 14.1.2025 za přítomnosti 

2.místostarosty pana Kozla, kde byly diskutovány vybrané 

faktury k bodu jednání č.4 a č.5. 

PRO: 4 

PROTI: 0 
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ad. 2. Určení zapisovatele a ověřovatel zápisu  

          zapisovatel - Ing. Jiří Austerlitz 

         ověřovatel - Ing. Irena Folwarczná    

PRO: 4 

PROTI: 0 

ad. 3. Zpráva ze schůze FV č.9 ze dne 14.1.2025 

 

Dne 14.1.2025 byla svolána schůze FV záměrem schůze bylo za 

přítomnosti 2.místostarosty pana Milana Kozla provést kontrolu 

dle bodů 4 a 5 programu této schůze. Po provedené kontrole 

byl vyzván pan Kozel k vyjádření se k závěrům kontroly. Pan 

Kozel vedle vysvětlujících vyjádření k projednávaným bodům 

ve svém vyjádření zpochybnil legitimnost hlasování o jednání 

FV z důvodu pozdního příchodu třetího člena FV. Předseda FV 

rozhodl vyhovět těmto procedurálním námitkám a jednání FV 

č.9 a jeho zápis je použitý jako interní podklad vedle všech 

dalších dokumentů k jednání FV č.10. Plné vyjádření pana 

Kozla k jednání na schůzi FVč.9 je součástí podkladů této 

kontroly a členové FV je mají k dispozici.   

PRO: 4 

PROTI: 0 

ad. 3. Souhrnná kontrola objednávek a faktur akce 700 let 

Křeslic 

Zastupitelstvo MČ Křeslice na svém zasedání 25.6.2024 bylo 

seznámeno se záměrem upořádat oslavu 700 let Křeslic. 

Místostarostové informovali o záměru, programu a požádali o 

přesunutí 400 000 Kč na položku rezerva pro kulturu. 

Akce se uskutečnila 28.9.2024. 

FV obdržel celkem 32 faktur a hotovostních účtů v úhrnné výši 

1 133 263,60 Kč. Předmětem kontroly byla administrace 

jednotlivých faktur z hlediska výběru dodavatele, evidence, 

kontroly plnění a pravomoci místostarosty pana Kozla.   

 

0 000,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - účast - vystoupení dle obj.39/2024   

50 000,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - účast - vystoupení dle obj.39/2024    

71 704,60 Akce Oslavy 700 let Křeslic ze dne 28.9.2024 - pronájem WC kabiny, mobilní oplocení, exklusiv party servis dle obj.č.73A 

16 200,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - zajištění zdravotního dohledu dne 28.9.2024 dle obj.č.80/2024   

8 000,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - zajištění moderace dle obj.č.85/2024   

32 670,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - vystoupení skupiny Mxim Turbulenc dle obj.č.35/2024   

11 000,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - vystoupení se zvířátky dle obj.č.38   

181 500,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - vystoupení kapely O5 a Radeček dne 28.9. dle obj.č.37/2024    

24 200,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - přípravné práce, kompletní produkční zařízení ze dne 28.9. dle obj.č.51e/2024  

30 250,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - přípravné práce, kompletní produkční zařízení ze dne 28.9. dle obj.č.51e/2024  

30 250,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - přípravné práce, kompletní produkční zařízení ze dne 28.9. dle obj.č.51e/2024   

13 915,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - pronájem techniky 27.-30.9. dle obj.č.84    

82 280,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - pronájem stanů a příslušenství - místo Praha - Městská část Křeslice    
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3 080,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - PRE - jednorázový odběr 25.9.-30.9.2024, odběrné místo 8111248347   

1 083,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - pásky a digitální potisk    

18 900,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - občerstvení     

2 561,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - občerstvení     

35 000,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - hudební produkce skupiny Vaťák ze dne 28.9.2024     

4 744,00 Akce Oslavy 700 let Křeslic - elektroinstalační práce a držení pohotovosti dle obj. č.81/2024   

8 470,00 Akce Oslava 700 let Křeslic - asistent pro organizaci a zajištění hudební akce dle obj.č.42       

10 345,50 Akce 700 let Křeslic - výroba plakátů a další technika dle obj.č.73c/2024   

1 000,00 Akce 700 let Křeslic - produkční práce - stany      

5 700,00 Akce 700 let Křeslic - prezentace - zenové zahrádky     

891,00 Akce 700 let Křeslic - občerstvení, tácky     

10 374,00 Akce 700 let Křeslic - občerstvení, tácky     

2 619,00 Akce 700 let Křeslic - občerstvení pro vystupující    

36 500,00 Akce 700 let Křeslic - dodání služby ostraha + výp celkem 114 hod a 250,- vyúčtování,    

11 235,00 Akce 700 let Křeslic- dary      

12 500,00  Oslavy 700 let Křeslic -Jaroslav Mičke - služby za 9/2024    

71 233,00 Akce 700 let Křeslic - zajištění služeb crew na akci v Křeslicích dne 28.9.2024 dle obj.č .86-b/2024    

53 058,50 Akce 700 let Křeslic - odměna za poskytnutí licence dle sml.č VP_2024_161140 - ochranný svaz autorský   

242 000,00 Akce 700 let Křeslic -technické zajištění - kompletní pódium dle obj.č.86a/2024    

1 133 263,60         

         

         

pokladna         
 

 

 

FV požádal o vysvětlení pana místostarosty u těchto faktur na 

jednání 14.1.2024. 

 

100 000,- obj.39/2024 jedná se o vystoupení skupiny 

historického šermu. Nabídky na podobná vystoupení se 

pohybují dle průzkumu od 50-100 000,- dle požadavků 

objednavatele 

 

181 500,- vystoupení skupiny O5 a Radeček – objednávka zněla 

na 150 000,- s DPH. Na zasedání ZMČ byla podána informace o 

ceně 150 000,-.  FV považuje tuto částku za 1 hodinu 

vystoupení neúměrnou vzhledem k celkovému rozpočtu MČ a 

ceně ostatních hudebních souborů. Další problém vidí 

v pravomoci místostarosty k autorizaci proplácení takové 

částky (viz níže) 

 

úhrnná suma 84 700,- přípravné práce, kompletní produkční 

zařízení ze dne 28.9. dle obj.č.51e/2024.  Jde o kompletní 

management celé akce. Není doloženo, zda bylo poptáno 

více agentur, a tudíž nelze určit, zda je cena přiměřená. 

Objednávka zněla na 50 000,- 

 

82 280,- pronájem stanů. Jde o dva stany, jeden určen pro 

účastníky (sloužil pro provoz občerstvení, druhý pro VIP hosty). 
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35 345,- celková částka placená v hotovosti na občerstvení. 

Jedná se o vysokou částku, která byla použita na občerstvení 

hostů, ale zejména pro obslužný personál.  

Nelze zjistit – chybí za jaké konkrétní položky byla vyúčtována 

částka18 900,-, která byla proplacena místní restauraci. FV 

považuje tento výdaj za zcela zbytečný a neodůvodněný. 

 

Místostarosta k této částce uvádí, cituji: 

• Obcerstveni Hospoda - zde byl zaplacen "ucet v hospode" 

a vystaven pokladni doklad. Kazdy predem dohodnuty 

ucinkujici/pracovnik/slozky IZS, celkové zajištění akce 

zahrnovalo, např.: Zachranari, Hasici, Policie, Ostraha, 

moderator, stage manager, asistent zvuku, zvukar, 

osvetlovac, hostesky a zazemi - Manner skakaci hrad, 

manazer trziste, elektrikar po celou dobu v pohotovosti k 

dispozici. cca 50lidi + nocni hlidani prostoru z patka na 

sobotu a ze soboty na nedeli. Vystupující „na podiu“ meli 

obcerstveni v backstage (tech bylo cca 30 clenove 

ucinkujicich skupin). Vse hlídáno paskou pres ruku, ktera 

opravnovala drzizele na obcerstveni a napoj zdarma (1+1). 

Dle dohody s obsluhou restaurace vzdy pri placeni bylo 

zajisteno zneplatneni pasky, aby nedochazelo k 

opakovanemu vyuziti vyhody. 

 

 

 8 470,- objednávka 42/2024 zní: Objednáváme asistenta pana 

Michala Davida pro organizaci a zajištění kulturní akce 700 let 

Křeslic.  

Je zde objednávka na Ing. Veroniku Šimůnkovou(viz výše) pro 

zajištění celé akce a bylo vynaloženo celkem 84 700,-. 

FV nerozumí proč je na stejnou práci objednána ještě další 

osoba. 

 

10 345,- výroba plakátů a další technika dle obj.č.73c/2024. 

Součástí vyúčtování jsou také banery pro FB. MČ nemá svoji 

oficiální FB stránku. Není jasné, pro koho a jak byly tyto bannery 

použity, ale ne pro FB Křeslic. 

 

Vyjádření místostarosty: 

o Banner FB – souhlasí, jelikož MČ Praha – Křeslice 

vytvářela událost na FB a banner byl použit 

právě do FB události – Oslavy 700 let MČ Praha – 

Křeslice 

 

16 935,- Dary v celkové hodnotě byly rozdány (zenová 

zahrádka, a 30 ks jiných) některým hostům. 

Zde FV doporučuje do budoucna zavést evidenci, jak jsou dary 

použity. Dary je nutno zavést do evidence majetku MČ. 

 

242 000,- technické zajištění – kompletní pódium dle 

obj.č.86a/2024 podium, kompletní práce, kabely. Jde o nejvyšší 

jednorázovou částku na celé akci. Dle informací pana 

místostarosty bylo nutno mít takové podium v této konfiguraci 

podle požadavku skupiny O5 a Radeček. Částka se jeví jako 

velmi vysoká vzhledem k rozpočtu a celkovým nákladům na 

akci. Jde spolu s pracemi na výstavbě podia a úklid   
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71 233,- zajištění služeb crew na akci v Křeslicích dne 28.9.2024 

dle obj. č. 86-b/2024 výstavba podia a sklizení zvukové a 

svět.techniky 14 lidí  

Dohromady jde o celkem 313 233,- za podium.  

Problém je opět s proplacením jednorázové částky 242 000,-

panem místostarostou (viz níže). 

 

53 058,- odměna za poskytnutí licence dle sml. 

č.VP_2024_161140 - ochranný svaz autorský. Dle faktury jde o 

níže uvedené: 

 

 
 

 

Nebylo zde uvedeno, za které konkrétní skladby je částka 

kalkulována. Nebylo možno provést kontrolu (i třeba 

namátkovou) zda je obsah 74 skladeb oprávněný. FV rozumí, 

že je to způsob, jak OSA provádí fakturace, nicméně MČ by 

neměla rezignovat na kontrolu vynaložených prostředků. 

 

Závěr FV 

FV nenašel v zápisech zasedání ZMČ hlasování o odsouhlasení 

částky 1 133 261,- na akci 700 let Křeslic.  

 

ZMČ pouze odsouhlasilo Usnesení 2024/18/6/1 na základě 

informace přednesení místostarostou Milanem Kozlem o 

nákladech 650 000,- na akci 700 let a 150 000,- na výrobu 

pamětních „mincí“ přesun 400 00,- na položku kultura do 

rezervy. Celková vynaložená částka za jednorázovou akci se 

jeví FV jako nepřiměřená vzhledem k celkovému rozpočtu MČ 

na rok.  

Způsob organizace akce 700 let Křeslic vedl k 

nekontrolovanému rozpočtu celé akce. 

Místo stanovení zastupitelstvem maximální částky a 

následnému oslovení vybrané agentury k organizaci akce byla 

akce prováděna postupným objednáváním jednotlivých 

úkonů, vystoupení a rozpočet nekontrolovatelně rostl. 

Například částka za podium a stany byla zjištěna teprve 

v průběhu objednávání. Výsledná částka tak dosáhla 1 133 

000,-. Tato částka na akci 700 let nebyla odsouhlasena 

zastupitelstvem MČ.  

FV doporučuje, aby v budoucnu byla vždy stanovena částka 

usnesením zastupitelstva, která určí maximální výdaje na 

pořádání takových akcí. 

 

V zápise Zasedání ZMČ dne 25.6.2024 omezilo místostarostu 

Milana Kozla limitem na výši podpisu u veřejných zakázek viz 

níže. 
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---------------------------------- 

Usnesení 2024/18/13/2 Zastupitelstvo Městské části Praha-

Křeslice souhlasí s dočasnou úpravou směrnice o veřejných 

zakázkách dle níže uvedených podmínek. U veřejných 

zakázek v limitu od 180.000,- Kč souhlas místostarosty bude 

nahrazen usnesením zastupitelstva MČ. 

--------------------------------- 

FV konstatuje, že tento limit byl překročen. Akce 700 let Křeslic 

je nutno považovat za jednu zakázku, neboť všechny 

požadované práce-vystoupení, občerstvení atd. byly použity 

pouze pro tuto jednorázovou akci. I kdyby nebyl tento názor 

akceptován, jsou zde faktury na částku 181 500,- a 242 000,-, 

které jsou proplaceny přímo v rozporu s přijatým usnesením 

ZMČ. 

Dále k této problematice uvádíme pro zastupitele vysvětlující 

popis webu Rizikapolitika (projekt rizikapolitika.cz je praktickým 

průvodcem pro primátory, starosty, radní a městské firmy): 

„Pokud si zastupitelstvo rozhodování o právních jednáních nad 

stanovené částky vyhradí, bude to mít ten důsledek, že 

smlouvy uzavřené starostou v rozporu s takovým usnesením 

(často označovaným jako interní směrnice o zadávání zakázek 

malého rozsahu), by bylo nutné považovat za absolutně 

neplatné (ačkoliv neplatnost může s konečnou platností 

deklarovat vždy pouze příslušný soud).  

V případě neuvážených kroků hrozí rizika starostovi, který by 

jednal bez jakéhokoliv omezení, neboť může být veden k 

odpovědnosti hmotné (povinnost k náhradě způsobené 

škody), tak dokonce i k odpovědnosti trestní (např. trestný čin 

porušení povinností při správě cizího majetku s trestní sazbou až 

8 let). Typicky se může jednat o převody nemovitostí, které 

nebyly schváleny zastupitelstvem obce vůbec, či byly 

schváleny v jiné podobě. Odpovědnost starosty nastává i 

tehdy, když přímo nakládá s finančními prostředky obce bez 

potřebného zmocnění (v obcích, kde je volena rada obce) či 

v rozporu s omezujícími usneseními přijatými zastupitelstvem 

obce (v obcích, kde se rada obce nevolí).  

Je na zastupitelích MČ Křeslice, jak se k tomuto zjištění FV 

postaví. 

Hlasování o závěrech bodu 3: 

Pro: 4 

Proti: 0 

 

ad. 4. Kontrola objednávek a faktur za údržbu  

 

MČ od dubna 2024 využívá služeb pana Jaroslava Mičke 

převážně na údržbové práce. Pan Mičke pracuje pro MČ jako 

OSVČ, není s ním však uzavřena žádná smlouva na tyto 

činnosti. Existují pouze tři objednávky MČ, první je spojena 
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s akcí čarodějnice, druhá s údržbou zeleně v měsících 6-8/2024 

a třetí objednávka je na údržbové práce od 9/2024 do 3/2025. 

Jde o objednávky 25/2024, 46/2024 a 76/2024. V prvních dvou 

objednávkách je dohodnuta odměna 200Kč za hodinu, ve třetí 

250Kč za hodinu. Pan Mičke vystavuje měsíční faktury podle 

počtu odpracovaných hodin, které eviduje ve výkazech. 

Květen 2024 není pokryt žádnou objednávkou MČ, přesto byla 

práce za květen (18 200,-Kč) fakturována a proplacena. 

Celkem za období duben až listopad 2024 pan Mičke 

fakturoval MČ částku 298 925,-Kč. 

Kromě odpracovaných hodin jsou panu Mičke placeny také 

„prémie“, které jsou na výkazy odpracovaných hodin 

dodatečně připsány a jsou zahrnuty do fakturace. Celkem bylo 

takto zaplaceno 40 000,-Kč. Podle informací pana místostarosty 

o těchto prémiích rozhodl on sám v případech, kdy odvedené 

práce byly náročné. V objednávkách žádné navýšení odměny 

nebo hodinové sazby pro náročné práce není. 

FV dospěl k názoru, že není možné proplácet žádné další 

finanční prostředky nad rámec vykázaných hodin. Jde dle 

názoru FV o neoprávněně vydané prostředky, které nejsou 

doloženy žádnou smlouvou či objednávkou. 

Výkazy odpracovaných hodin jsou často špatně čitelné. 

V některých případech je popis velmi obecný, např. 

„povodně“ v rozsahu 19 odpracovaných hodin. Není zřejmé, 

jaké činnosti byly vykonávány. Dále jsou vykazovány a 

propláceny práce, které nespadají do činnosti dle objednávek 

MČ (např. multikára školení, příprava na školení, čištění 

volebních uren, roznášení – brigáda, příprava inventury).  

V některých dnech jsou vykázány překvapivě vysoké počty 

odpracovaných hodin – např. dne 30.4.2024 (čarodějnice) je 

vykázáno 16 hodin. To by znamenalo nepřetržitou práci např. 

od 7:00 do 23:00 bez jediné přestávky. Přípravné práce na akci 

čarodějnice jsou přitom uvedeny v předchozích dnech a úklid 

v následujícím dni (celkem dalších 40 hodin). 39 hodin bylo 

navíc vykázáno jako práce na letácích a „stravenkách“ na 

akci čarodějnice (návrh, úprava, tisk, ořez, kompletace, 

roznos). 

Ve výkazech práce jsou často uváděny i činnosti prováděné 

v mateřské škole, jsou ale zahrnuty do celkové fakturace. 

Až do listopadu 2024 měla MČ dva kmenové zaměstnance 

údržby, a přesto si objednala práce údržby od dalšího subjektu. 

Lze to pochopit v menším rozsahu na měsíce červen-srpen 

v průběhu vegetačního růstu. 

Od listopadu, kdy jeden zaměstnanec odešel, nevyvinula MČ 

žádnou iniciativu k získání náhrady (neexistuje poptávka na 

webu Křeslic ani jinde). Místo toho si objednala práce až do 

31.3.2025. FV považuje tento způsob provádění údržbových 

prací za nehospodárný ve srovnání se zaměstnaneckým 

poměrem. Je zde také podezření na obcházení zákoníku 

práce tzv. „švarc“ systém“. 
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Závěr a doporučení FV: 

• Uzavřít s panem Mičke jako OSVČ řádnou smlouvu 

nebo v případě, že jeho práce spíše odpovídá 

zaměstnaneckému poměru, uzavřít pracovní smlouvu. 

• Ověřit, zda má pan Mičke živnostenské oprávnění na 

vykazované činnosti. 

• Požadovat čitelné vedení výkazů činností. 

• Kontrolovat počty vykázaných hodin. 

• Požadovat samostatnou fakturaci činnosti pro 

mateřskou školu. 

• Nenavyšovat odměny za odpracované činnosti bez 

opory ve smlouvě. 

• Pokrýt údržbu MČ převážně vlastními zaměstnanci. 

Hlasování o závěrech bodu 4: 

Pro: 4 

Proti: 0 

ad. 5. Různé, datum příští schůze 

Členové FV po projednání odsouhlasili předložené závěry 

z minulého jednání, na kterému byl jako host přítomen 

starosta Milan Kozel. Pan Kozel poskytl součinnost při jednání 

dne 14.1. a odpověděl na dotazy přítomných. Ke zápisu 

schůze č. 9 se vyjádřil písemně a všechna jeho vyjádření jsou 

součástí tohoto zápisu.  

Datum příští schůze není určen. Předseda FV informoval členy 

FV o projednávání zpráv na schůzích ZMČ. nejsou   

Jednání proběhlo v hospůdce v Křeslicích, předseda FV 

nedostal odpověď na e-mail se žádostí o zajištění místnosti na 

úřadu MČ. 

 

Příloha č.1: Vyjádřeni starosty k jednání FV č.9 ze dne 14.1.2025   

   

Zapsal                                                         Ověřil 

Ing. Jiří Austerlitz                                        Ing. Irena Folwarczná 

 předseda FV                                              člen FV  
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Příloha č.1 Vyjádřeni starosty k jednání FV č.9 ze dne 14.1.2025   

                    (uvedeno v plném znění bez úprav)   

 
 s ohledem na zápis z jednání Finančního výboru (FV) ze dne 14. 1. 
2025 zasílám své vyjádření:  
1. Usnášení schopnost výboru  
FV zahájil jednání v 17:00 za účasti dvou členů (Ing. Austerlitz, Ing. 
Folwarczná) a hosta místostarosty Kozla. Teprve příchod třetího 
člena, PhDr. Brůhové, v 17:35 - dle vypracovaného zápisu panem 
Ing. Austerlitzem, avšak dle záznamu (pro potřeby kontroly zápisu) 
až před 18 hod, zajistil usnášeníschopnost. Žádné hlasování před 
tímto časem nemohlo být platné, neboť:  
Podle § 52 zákona o obcích je pro usnášeníschopnost nutná 
přítomnost nadpoloviční většiny členů (u 4členného FV minimálně 3 
osoby)  
Schválení programu (bod 1) a volba ověřovatelů (bod 2) i doplnění 
programu kontrola provedené před 18 hod jsou proto procedurálně 
neplatné.  
Tím došlo k úmyslnému zkreslení průběhu jednání, a i k manipulaci 
zápisu z něj, který neodpovídá skutečnému jednání FV. Lze se v 
tomto případě domnívat, že se jedná o účelově upravený zápis z 
jednání FV.  
2. Dopady na průběh jednání  
Nepravomocná rozhodnutí v úvodních bodech zásadně ovlivnila celý 
proces:  
Bod 3 (kontrola faktur za oslavy 700 let Křeslic) byl projednán na 
základě nelegitimního programu. Závěry FV o nepřiměřených 
výdajích (např. 150 000 Kč za kapelu O5 a Radeček nebo 200 000 Kč 
za pódium) tak nelze považovat za řádně projednané. Dále kdo 
rozhoduje o tom, zda-li se jednalo o nepřiměřené náklady, když 
standardní cena za kapelu O5 a Radeček je za hodinové vystoupení 
250 – 300 000 Kč. Celková cena za všechny účinkující byla cca 
400.000 Kč, takže přesně dle schváleného navýšení z rezervy. 
Ohledně techniky a zajištění cateringu a všech bezpečnostních 
opatřeních, či zázemí celé té akce. V případě oslovení agentury by 
náklady na uspořádání oslav 700 let byly přibližně jednou tolik.  
Bod 4 Tento bod nebyl odhlasován nadpoloviční většinou pro 
zařazení do programu, přesto byl do programu zařazen.  
3. Návrh dalších kroků  
Abychom zajistili právní jistotu, navrhuji:  
Anulovat všechny závěry jednání ze dne 14. 1. 2025 přijaté před 18 
hod.  
Přesunout projednání bodů 3 a 4 na řádně svolané zasedání FV s 
doloženou usnášeníschopností.  
Aktualizovat jednací řád FV, aby explicitně stanovil pravidla pro 
ověřování přítomnosti členů a časové limity pro zahájení jednání.  
Závěrem zdůrazňuji, že dodržování procedurálních pravidel je 
nezbytným předpokladem důvěryhodnosti naší samosprávy. Jakékoli 
pochybení v této oblasti ohrožuje nejen legitimitu rozhodování, ale 
může vést i k právní odpovědnosti jednotlivých aktérů.  
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Dopady na průběh jednání k slavnostem 700. let Křeslic. Vaše 
tvrzení, která ve vaší zprávě uvádíte, bych poprosil o dodaní 
podkladů, na základě, kterých taková tvrzení a doporučení píšete. Co 
se týká konkrétního průběhu akce, nechť posuzují Ti, kteří na akci 
byli osobně.  
4. Dodržení rozpočtových kapitol  
Původní rozpočet na oslavy byl navýšen o 400 000 Kč (a nebylo 
řečeno zda-li s nebo bez DPH) z rezervního fondu pro kulturu, čímž 
vznikl celkový schválený limit kapitoly v rozpočtu – Kultura. (dle % 
čerpání MČ vyčerpala za r. 2024 97,5% ze schválené kapitoly v 
rozpočtu. Z toho vyplývá, že MČ NEPŘEKROČILA finanční prostředky 
alokované na kulturu za r. 2024  
Skutečné náklady 895.000 bez DPH byly kryty kombinací těchto 
prostředků bez překročení celkové alokované částky v rozpočtu.  
5. Kvalitativní hodnocení akce  
Navrhuji oddělit finanční kontrolní mechanismy od kulturně-
společenského přínosu. Hospodářská stránka musí být posuzována 
dle platných předpisů a kompetenčních pravomocí. Organizační 
úspěšnost a dopad na komunitu by měly hodnotit především přímí 
účastníci akce, kteří mohou poskytnout konkrétní zpětnou vazbu.  
Závěrem zdůrazňuji, že naší prioritou zůstává kvalita života občanů 
při respektování právního rámce. Každou připomínku Finančního 
výboru budeme analyzovat jako příležitost ke zlepšení 
transparentnosti naší práce. Nezbytným předpokladem a přístupem 
FV k naší samosprávě je důvěryhodnost a transparentnost k městské 
části Praha – Křeslice. Tímto „upraveným“ zápisem z 9. jednání FV 
ohrožujete legitimitu úředního rozhodování.  

Milan Kozel       


